
Франція хоче збільшити експорт українського зерна сушею 
 

 
 

Міністр сільського господарства Франції Марк Фено підтвердив 

європейську ініціативу, спрямовану на забезпечення експорту українського 

зерна сушею. 

Міністр сільського господарства Франції пояснив, що завдання 

європейців полягає в тому, щоб „забезпечити постачання зерна в разі, якщо 

воно не може пройти Чорним морем, сухопутними шляхами, щоб ті, хто 

потребує зернових, могли отримати їх за розумними цінами“. 

„Ми вивчаємо можливість, щоб вивозити зерно наземними шляхами, 

якщо його не можна перевозити через Чорне море (...), зокрема, розглядаємо 

сухопутні шляхи через Румунію та Польщу“, – цитують Фено західні ЗМІ. 

Марк Фено наголосв, що Євросоюз має намір зробити все для того, щоб 

не залежати від „доброї (а в цьому випадку, злої) волі владіміра путіна, який 

відкриває та закриває шляхи в Чорному морі залежно від свого настрою“. 

Ця ініціатива продовжує лінію, започатковану Парижем у середині 

вересня, коли Франція та Румунія підписали угоду про співпрацю, спрямовану 

на полегшення експорту українського зерна наземним транспортом. 

 

 

 

Джерело: https://bit.ly/3fgI1WV  
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